
Protokół Nr 26/24 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 9 grudnia 2024 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Damian Kacprowicz 
       Piotr Ładno 

                 
oraz:  Beata Gańko – Skarbnik Powiatu 

  Krzysztof Falkowski – Sekretarz Powiatu 
Monika Skrzyńska – dyr. Biura Rady i Zarządu 

 Edyta Chłopik – dyr. Biura Oświaty 
 Katarzyna Piotrowska – dyr. Wydziału Środowiska i Rolnictwa 
 Anna Czyżewska – dyr. Architektury i Budownictwa 
 Wojciech Osiński – dyr. Biura Gospodarki Nieruchomościami  
 Artur Więckowski dyr. SPZOZ w Mińsku Maz. 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
4. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na VII sesję Rady Powiatu. 
5. Sprawy z zakresu służby zdrowia. 
6. Uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla                 

gm. Mińsk Mazowiecki. 
7. Sprawa wycinki 2 drzew rosnących w pasie drogowym ul. Sosnkowskiego w Mińsku 

Maz. 
8. Omówienie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w  2025 r. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych drogi w Kałuszynie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych drogi na terenie Gminy Siennica. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych drogi położonej w Mińsku Mazowieckim. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. 
14. Sprawy różne. 
15. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 26 listopada 2024 r. 
16. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1 

Starosta – Remigiusz Górniak otworzył posiedzenie. 

 



 
Ad. 2 

Starosta – Remigiusz Górniak odczytał porządek posiedzenia, który został 
przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 

Starosta – Remigiusz Górniak poinformował o swoich aktywnościach 
pomiędzy posiedzeniami. 

Ad. 4 

 Zarząd Powiatu przystąpił do omówienia projektu porządku obrad sesji Rady 
Powiatu zaplanowanej w dniu 19 grudnia 2024 r.: 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Mińskiego na lata 2024 – 2028. 
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu 
Mińskiego na 2024 r.  

Skarbnik Powiatu przedstawiła zmiany do projektu uchwały budżetowej na 
2024 r.: 
- zmniejszenie planu wydatków na zadanie – Zagospodarowanie terenu SPZOZ – 
130.000 zł, 
- zwiększenie planu wydatków o 410.000 zł z tytułu dotacji z budżetu państwa na 
dofinansowanie działalności bieżącej domów pomocy społecznej, które zrefundują 
bieżące wydatki, 
- zwiększenie planu dochodów i wydatków w Domu Dziecka w Falbogach o 27.500 zł 
(zwiększenie z tytułu odszkodowania za szkodę z udziałem samochodu służbowego               
i z tytułu darowizny), 
- zwiększenie planu wydatków o 36.285 zł na opłacenie programu funkcjonalno-
użytkowego w zadaniu „Prace remontowe wraz z robotami towarzyszącymi Pałacu 
Dworskiego będącego siedzibą DPS w Kątach”. 
Zarząd przyjął materiał bez uwag. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku 
budżetowego 2024. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła wykaz wydatków, które nie wygasają z końcem 
roku budżetowego 2024: 
1) wydatki w wysokości 34.440 zł na wykonanie zadania pt.: „Wykonanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2250W Kałuszyn-Przytoka-
Jakubów polegająca na budowie chodnika od km 1+040 do km 2+005”,  

2) wydatki w wysokości 68.880 zł na wykonanie zadania pt.: „Wykonanie dokumentacji 
projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2202W Stary Konik - Halinów - 
Mrowiska - Chobot od km 0+000 do km 1+650”, 

3) wydatki w wysokości 66.420 zł na wykonanie zadania pt.: „Wykonanie dokumentacji 
projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 4318W gr. powiatu - Okuniew - 
Halinów - Brzeziny od km 6+770 do km 7+570”,  

4) wydatki w wysokości 850.902 zł na wykonanie zadania pt.: „Rozbudowa drogi 
powiatowej nr 2284W w Sulejówku”,  



5) wydatki w wysokości 98.400 zł na wykonanie zadania pt.: „Wykonanie dokumentacji 
projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 2223W Mińsk Mazowiecki - Wólka 
Czarnińska-droga nr 50 od km 6+931 do km 7+131”,  

6) wydatki w wysokości 130 713 zł na wykonanie zadania pt.: „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 4318W gr. powiatu - Okuniew - Halinów - Brzeziny od km 0+000 do 
km 0+420”. 

Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Powiatu Mińskiego na 2025 r.: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 
b) przedstawienie opinii i wniosków komisji, 
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
d) przedstawienie stanowiska Zarządu w sprawie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej,  
e) przedstawienie stanowiska Zarządu w sprawie opinii komisji i wniosków 

zaopiniowanych pozytywnie przez komisję właściwą do spraw budżetu. 
Starosta – Remigiusz Górniak przedstawił autopoprawki do projektu budżetu na 

2025 rok. Zaproponował, aby przeznaczyć środki na organizację 2 koncertów 
oratoryjnych w 20. rocznicę śmierci Jana Pawła II (w kościele w Sulejówku i Mińsku 
Maz.). Ponadto zaproponował, aby zabezpieczyć środki na wydatki niezbędne przy 
opracowaniu i aktualizacji dokumentów strategicznych Powiatu Mińskiego oraz 
opracowania dokumentacji technicznej, wniosków, studiów wykonalności i innych na 
potrzeby pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Starosta zaproponował również, aby przygotować ofertę gospodarczo-
inwestycyjną powiatu i zaprezentować ją na targach w Poznaniu i Katowicach,                         
w związku z tym zaproponował zabezpieczenie środków w kwocie 250.000 zł  (na 
wydatki związane z promocją gospodarczą Powiatu Mińskiego, w tym udział w targach, 
materiały promocyjne i inne). 
Ponadto powiedział, że należy stworzyć fundusz promocyjno-zakupowy i przeznaczyć 
na ten cel kwotę 100.000 zł. 
Wyjaśnił, że środki zostaną przesunięte z zadania polegającego na budowie garaży               
w Zarządzie Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. 
 

Skarbnik Powiatu powiedziała, że autopoprawka dotyczy również: 
- zwiększenia wydatków na zadanie „Wykonanie dokumentacji projektowej na 
przebudowę drogi powiatowej nr 2229W Jędrzejów-Cegłów-Kuflew od km 0+755 do 
km 4+010” – 108.280 zł”, 
- zakup usług remontowych, na zadanie „Remont pomieszczeń po byłej aptece SPZOZ 
w budynku Przychodni przy ul. Kościuszki 9 w Mińsku Mazowieckim na potrzeby 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności przy Powiatowym 
Centrum Pomocy Rodzinie” – 140.000 zł. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mińskiego na 
lata 2025 - 2028. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w związku z autopoprawką do projektu 
budżetu na 2025 rok, wprowadzona zostanie autopoprawka do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 



- Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim za 2023 rok. 

Skarbnik Powiatu powiedziała, że przeznaczona zostanie kwota 2,5 mln zł na 
pokrycie straty SPZOZ. 
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania 
sprawozdania finansowego Powiatu Mińskiego za 2024 i 2025 r.  

Skarbnik Powiatu powiedziała, że wpłynęła jedna oferta firmy Biuro 
Audytorskie „Prowizja” z Krakowa. Wyjaśniła, że umowa będzie zawarta na dwa lata 
(koszt na 2025 r. to kwota 33.025,50 zł, a na 2026 r. – 33.702 zł). 
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nieodpłatnego nabycia przez 
Powiat Miński nieruchomości położonych w Mińsku Mazowieckim. 

Sekretarz Powiatu powiedział, że nieruchomości wymienione w przedmiotowej 
uchwale stanowią pasy drogowe dróg powiatowych, zaliczonych do kategorii dróg 
powiatowych Uchwałą Rady Powiatu Mińskiego Nr XV/134/2000 z dnia 29 sierpnia 
2000 roku i są zarządzane przez Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim.  
Dodał, że w wyniku prowadzonej korespondencji z Burmistrzem Miasta Mińsk 
Mazowiecki w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Mińskiego ww. 
nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe na terenie miasta Mińsk Mazowiecki 
uzgodniono, iż Burmistrz Miasta Mińsk Mazowiecki przedłoży Radzie Miasta projekt 
uchwały w tej sprawie. Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim pozytywnie 
zaopiniował nabycie przez Powiat Miński przedmiotowych nieruchomości zajętych pod 
drogi powiatowe. 
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny 
Miastu Mińsk Mazowiecki nieruchomości stanowiących własność Powiatu Mińskiego. 

Sekretarz Powiatu wyjaśnił, że nieruchomości wymienione w przedmiotowej 
uchwale stanowią drogi na terenie miasta Mińsk Mazowiecki, będące własnością 
Powiatu Mińskiego, które uchwałą Rady Powiatu Mińskiego Nr IX/51/07 z dnia 28 
września 2007 roku zostały pozbawione kategorii dróg powiatowych. Miasto Mińsk 
Mazowiecki uchwałą Rady Miasta Mińsk Mazowiecki Nr XII/83/07 z dnia 24 września 
2007 roku zaliczyło przedmiotowe drogi do kategorii dróg gminnych. W związku z tym 
zachodzi konieczność przeniesienia własności nieruchomości na rzecz Miasta Mińsk 
Mazowiecki. 
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań finansowanych 
ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 r. 

Sekretarz Powiatu wyjaśnił, że w rehabilitacji społecznej PCPR nie wykorzysta 
łącznie kwoty 31.702,00 zł w zadaniach: dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych, oraz 
dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się                                 
i technicznych, w związku z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych. 
Niewykorzystana kwota wynika z rezygnacji przez wnioskodawców  z przyznanych 



dofinansowań. Dodał, że niewykorzystane środki w kwocie 31.702,00 zł PCPR 
proponuje przesunąć na zadanie: dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom 
niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów, gdyż w tym zadaniu jest 
jeszcze zapotrzebowanie na środki PFRON względem wniosków złożonych przez 
osoby niepełnosprawne. Podział środków został dokonany po uzyskaniu pozytywnej 
opinii Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób 
niepełnosprawnych, które finansowane będą z zaliczki przekazanej z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2025. 

Sekretarz Powiatu powiedział, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie po 
uzyskaniu pozytywnej opinii Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób 
Niepełnosprawnych przedstawiło zaliczkowy projekt podziału środków finansowych 
PFRON, który został dokonany w porozumieniu Dyrektorów: Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie i Powiatowego Urzędu Pracy: na rehabilitację zawodową – 
95.000,00 zł, na rehabilitację społeczną –  578.000,00 zł, na zobowiązania dotyczące 
dofinansowania kosztów działalności warsztatów terapii zajęciowej – 547.560,00 zł. 
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Mrozach i nadania statutu. 

Sekretarz Powiatu wyjaśnił, że zmiana Statutu Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Mrozach była konieczna z uwagi na zmiany przepisów prawa 
określające zasady funkcjonowania środowiskowych domów samopomocy,                              
w szczególności zostały wprowadzone uaktualnienia w zakresie podstaw prawnych, 
liczby uczestników z podziałem na typu B dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
niepełnosprawnością intelektualną, w tym osób ze spektrum autyzmu lub 
niepełnosprawnościami sprzężonymi w rozumieniu art. 51c ust. 5 ustawy z dnia 12 
marca 2004 r. o pomocy społecznej. Wprowadzenie powyższych zmian było też 
zaleceniem pokontrolnym Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie. 
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim.  
Zarząd przyjął materiał bez uwag. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Zawodowych Nr 2 im. Powstańców Warszawy w Mińsku Mazowieckim projektu                              
w ramach posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. 
Zarząd przyjął materiał bez uwag. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim projektu w ramach 
posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. 
Zarząd przyjął materiał bez uwag. 
 



- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Zespół Szkół Nr 1 
im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim projektu w ramach posiadanej 
Akredytacji programu Erasmus+. 
Zarząd przyjął materiał bez uwag. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Specjalnych im. Janiny Porazińskiej w Ignacowie projektu w ramach posiadanej 
Akredytacji programu Erasmus+. 
Zarząd przyjął materiał bez uwag. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Zespół Szkół Nr 1 
im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim projektu pt. „Młodzież jutra w 
kulturze Europy” w ramach programu Erasmus+. 
Zarząd przyjął materiał bez uwag. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim projektu pt. „Międzynarodowy rynek pracy – 
lepszy start w zawodową przyszłość” w ramach programu Erasmus+. 
Zarząd przyjął materiał bez uwag. 
 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad wypłacania 
wysokości diet dla radnych oraz zwrotu  kosztów podróży służbowych. 
Zarząd przyjął materiał bez uwag. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu Mińskiego na 2025 r.  
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej                
na 2025 r.  
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 
Powiatu na 2025 r.  
Zarząd przyjął projekt uchwały. 
 
- Rozpatrzenie wniosku o wsparcie osób niepełnosprawnych poprzez utworzenie 
ośrodka działającego w formie warsztatów terapii zajęciowej lub środowiskowego 
domu samopomocy. 

Zarząd Powiatu przyjął materiały na VII sesję Rady Powiatu. 
 
Ad. 5  

 Dyrektor SPZOZ w Mińsku Maz. – Artur Więckowski poinformował, że 

obowiązki kierownika Szpitalnego Oddziału Ratunkowego pełni p. Mieczysław 

Romejko. Dodał, że SOR funkcjonuje, grafik ustalony jest do końca roku. 

Poinformował, iż przeprowadził rozmowę z osobą zainteresowaną stanowiskiem 

kierownika SOR, która ma specjalizację z medycyny ratunkowej. 



P. Artur Więckowski powiedział, że obowiązki z-cy dyrektora ds. lecznictwa pełni                  

p. M. Olewiński, a na początku przyszłego roku ogłoszony zostanie konkurs na 

stanowisko zastępcy dyrektora ds. lecznictwa. 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że wpłynęło pismo dyrekcji 

SPZOZ o pokrycie straty. 

 Główna księgowa SPZOZ – Agnieszka Chojecka-Zaperty powiedziała, że                  

zwrócono się o informację dotyczącą pokrycia straty, gdyż jest to niezbędne, jeśli 

chodzi o planowanie finansowe. W związku z tym, że nie wpłynęła taka informacja, 

zwrócono się o udzielenie pożyczki lub poręczenie kredytu, ze względu na trudną 

sytuację. W grudniu wykorzystana zostanie ostatnia transza z 24 mln zł pożyczki, na 

którą mają podpisaną umowę. Dodała, że miesięcznie brakuje 2 mln zł. 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że ze względu na sytuację finansową przesłane zostały 

pisma w sprawie pokrycia straty i udzielenia pożyczki przez powiat, gdyż nie chce 

powiększać zadłużenia zewnętrznego.  

 Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że na najbliższej sesji Rady 

Powiatu planowane jest pokrycie straty SPZOZ w kwocie 2,5 mln zł.  

P. Artur Więckowski zwrócił uwagę, że wynagrodzenia w SPZOZ stanowią ponad 

80% kosztów zakładu. Dodał, że jeżeli Ministerstwo Zdrowia nie zwiększy wyceny 

punktów (powinny być co najmniej dwukrotnie wyższe) to trudno zmniejszać 

zadłużenie. Poinformował, że ma sygnały, że kontrakt będzie na poziomie roku 2024. 

Wyjaśnił, że SPZOZ ma blisko 1,4 mln zł nadwykonań oraz ok. 600.000 zł do zwrotu 

do NFZ za środki Covidowe z 2022 r. (termin do końca roku).  

Dyrektor SPZOZ powiedział, że w czerwcu wystąpią z pozwem przeciw NFZ o zapłatę 

nadwykonań. Dodał, że w 2025 r. nastąpi wzrost wynagrodzeń pracowników 

kontraktowych o ponad 10%. Poinformował, że jest w trakcie finalizowania kontraktu          

z PZU Życie i LUX MED w zakresie rehabilitacji. Dodał, że w grudniu zamierza ogłosić 

przetarg na SOR (z remontem dachu). 

Ad. 6 

 Dyrektor Wydziału Architektury i Budownictwa – Anna Czyżewska 
powiedziała, że wójt gminy Mińsk Mazowiecki zwrócił się o uzgodnienie projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy Mińsk Mazowiecki, 

obejmującego częściowo miejscowości Nowe Osiny, Osiny, Janów i Ignaców. Dodała, 

że przedstawiony projekt dotyczy poszerzenia zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej z dopuszczeniem usług. 



 Zarząd Powiatu jednogłośnie uzgodnił projekt miejscowego planu dla gminy 
Mińsk Mazowiecki. 
 

Ad. 7 

 Dyrektor Wydziału Środowiska i Rolnictwa – Katarzyna Piotrowska 
poinformowała, że dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. złożył wniosek  

z prośbą o wyrażenie zgody na usunięcie dwóch tui rosnących w pasie drogowym                 

ul. Sosnkowskiego w sąsiedztwie zabytkowego krzyża. Wyjaśniła, że tuje są w złym 

stanie zdrowotnym, usychają, a ponadto zasłaniają dostęp światła do bloku 

mieszkalnego. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na usunięcie dwóch tui rosnących 
w pasie drogowym ul. Sosnkowskiego w Mińsku Maz. 
 

Ad. 8 

Dyrektor Biura Oświaty – Edyta Chłopik powróciła do projektu uchwały                        

w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli                         

na 2025 r. Wyjaśniła, że zgodnie z art. 70a Karty Nauczyciela w budżecie powiatu na 

doskonalenie zawodowe nauczycieli wyodrębnia się 0,8 % planowanych rocznych 

środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli, stanowi to kwotę 

602.310 zł. Wyjaśniła, że projekt należy skierować do zaopiniowania przez związki 

zawodowe, które mają 30 dni na przekazanie opinii. 

Powiedziała, że w związku z pytaniem dotyczącym stosowania tzw. „lojalek” na                   

10 jednostek oświatowych, funkcjonują w 7 jednostkach, a nie są stosowane w Zespole 

Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz., Liceum Ogólnokształcącym im. Polskiej 

Macierzy Szkolnej w Mińsku Maz. oraz Centrum Kształcenia Zawodowego                                   

i Ustawicznego w Mińsku Maz.   

 Zarząd Powiatu postanowił przekazać projekt uchwały w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2025 r. do 

zaopiniowania związkom zawodowym. 

Ad. 9 
Dyrektor Biura Oświaty – Edyta Chłopik powiedziała, że 2 nauczycieli złożyło 

wnioski o podjęcie postępowania egzaminacyjnego na stopień nauczyciela 

mianowanego i w związku z tym należy powołać komisje egzaminacyjne w składzie 

określonym w art. 9g ust. 2 Karty Nauczyciela. Dodała, że posiedzenia komisji 

zaplanowane zostały w dniu 12 grudnia br. 



Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej 

dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dla 

p. A. Szymankiewicz). Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd Powiatu opowiedział się jednogłośnie.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 161/24 w sprawie powołania komisji 
egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego. 

Kolejno odczytany został projekt uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej 

dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dla 

p. M. Leszczyńskiego). Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd Powiatu opowiedział się jednogłośnie.          
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 162/24 w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego. 

Ad. 10 
 Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski poinformował, że Burmistrz 

Kałuszyna zwrócił się z wnioskiem o zaopiniowanie zaliczenia drogi dojazdowej                       

o długości 212 m w Kałuszynie do kategorii dróg gminnych. Dodał, że dyrektor ZDP              

w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. Następnie przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych drogi w Kałuszynie. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 

uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 163/24 w sprawie zaopiniowania 
propozycji zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi w Kałuszynie. 
 

Ad. 11 
Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski poinformował, że Burmistrz 

Siennicy zwrócił się z wnioskiem o zaopiniowanie zaliczenia drogi wewnętrznej 

położonej na działkach ewidencyjnych nr 2/20 i 1/5 obręb Stara Wieś do kategorii dróg 

gminnych. Dodał, że dyrektor ZDP w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy 

wniosek. 

Kolejno przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do 

kategorii dróg gminnych drogi na terenie Gminy Siennica. Przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 



 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 164/24 w sprawie zaopiniowania 
propozycji zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi na terenie Gminy 
Siennica. 
 

Ad. 12 
 Sekretarz Powiatu poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrza Miasta Mińsk 

Mazowiecki o zaopiniowanie zaliczenia drogi o długości 715 mb położonej na działce 

nr 8450 oraz części działki nr 2680/5 obręb 0001 do kategorii dróg gminnych. Dodał, 

że Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy 

wniosek. Przeprowadzono głosowanie, w którym za przyjęciem projektu uchwały                    

w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi 

położonej w Mińsku Mazowieckim, Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 165/24 w sprawie zaopiniowania 
propozycji zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi położonej w Mińsku 
Mazowieckim. 
 

Ad. 13 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie 

planu dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji celowych 

przekazywanych z budżetu państwa, zmianie planu dochodów i wydatków 

dotyczących realizacji ze środków Funduszu Pomocy zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

przeniesieniu wydatków między §§ w ramach tego samego działu w zakresie 

wydatków bieżących oraz przeniesieniu wydatków z rezerwy ogólnej i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie, 
- Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mińsku Maz. 
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku, 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz.  
- Domu Dziecka w Mińsku Maz. 
- Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni, 
- Domu Pomocy Społecznej „Jedlina” w Mieni, 
- Domu Pomocy Społecznej w Kątach, 



- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Mińsku Maz. 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Maz. 
- Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim 
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mińsku Maz. 
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 
- Starosta – Remigiusz Lesław Górniak – za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta – Urszula Pacyga - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny p. Robert Grubek. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 166/24 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2024 rok. 

Ad. 14 

Dyrektor Biura Gospodarki Nieruchomościami – Wojciech Osiński 
powiedział, że wpłynęły jeszcze 4 wnioski o odszkodowania za grunty zajęte pod drogi 
powiatowe. W związku z powyższym zwrócił się o upoważnienie dwóch osób do 
przeprowadzenia negocjacji. 

Zarząd Powiatu upoważnił Wicestarostę – Urszulę Pacygę i dyrektora Biura 
Gospodarki Nieruchomościami – Wojciecha Osińskiego do przeprowadzenia 
negocjacji za działki: 
- w msc. Cegłów, działka nr 893/1 o pow. 0,0170 ha 
- w msc. Cegłów, działka nr 894/1 o pow. 0,0181 ha 
- w msc. Grzebowilk, działka nr 594/45 o pow. 0,0392 ha 
- w msc. Józefin, działka nr 66/38 o pow. 0,0040 ha 
P. Wojciech Osiński poinformował, że Burmistrz Siennicy zwrócił się o wydanie 
zezwolenia na usytuowanie urządzeń infrastruktury technicznej i umieszczenie 
napowietrznej sieci elektroenergetycznej nn oświetlenia ulicznego na działce                    
nr 508/1 w Kątach (działka powiatowa DPS w Kątach). 
 Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dysponowanie gruntem na cele budowlane. 

Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski poinformował, że firma 

Projektowanie i Nadzór Jakub Król działająca w imieniu i na rzecz Wójta Gminy Mińsk 

Mazowiecki wystąpiła o wydanie opinii na podstawie art. 11b ust. 1 ustawy                                   

o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 

publicznych dla dokumentacji pn. „Projekt budowy drogi gminnej bez nazwy łączącej 

ul. Mariana Langiewicza z ul. Siennicką w Mińsku Mazowieckim, gmina Mińsk 

Mazowiecki”. Dodał, że dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. 

pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedłożone materiały dla 

przedmiotowego zadania.  



  Skarbnik Powiatu – Beata Gańko powiedziała, że wpłynął wniosek dyrektora 

Caritas Diecezji Warszawsko-Praskiej o zaakceptowanie zmian w kosztorysie do 

umowy zawartej w dniu 30 stycznia 2024 r. na realizację zadania „Prowadzenie Domu 

Samotnej Matki dla mieszkańców powiatu mińskiego” w związku ze zwiększeniem 

kosztów. Dodała, że dyrektor PCPR w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniowała 

powyższy wniosek. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował zmiany w kosztorysie. 

 Skarbnik Powiatu powiedziała, że wpłynął wniosek Caritas Diecezji 

Warszawsko-Praskiej prowadzącego Środowiskowy Dom Samopomocy w Mrozach o 

zaopiniowanie kalkulacji kosztów, w związku z koniecznością zmian kwot                                   

w poszczególnych kategoriach kalkulacji. Dodała, że dyrektor PCPR pozytywnie 

zaopiniowała powyższy wniosek. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował kalkulację kosztów. 

Skarbnik Powiatu powróciła do wniosku przedstawionego na poprzednim 

posiedzeniu, a dotyczącego  sprawozdania Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi 

Mińskiej z realizacji zadania pn. „Mapa rysunkowa powiatu mińskiego” i stwierdzono 

uchybienia (dot. kwoty 6.600 zł i odsetek 110 zł na dzień 26.11.2024 r.). Przypomniała, 

że organizacja zapłaciła dwie faktury po terminie. Poinformowała, że sprawa 

konsultowana była z radcą prawnym, który stwierdził, że nierozliczona dotacja powinna 

zostać zwrócona z odsetkami. 

 Po przeanalizowaniu wniosku Zarząd Powiatu postanowił o zwrocie przez LOT 

Ziemi Mińskiej nierozliczonej dotacji. 

Zarząd Powiatu kontynuował analizę rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych znajdujących się na terenie powiatu mińskiego pod kątem 

dostosowania do potrzeb ludności oraz gwarancji zaspokojenia potrzeb. Poddano 

analizie informacje przekazane przez podmioty prowadzące apteki ogólnodostępne 

zgodnie z obowiązującymi przepisami do dnia 30 września 2024 r., a określającymi 

godziny pracy na 2025 rok. 

Zarząd Powiatu w wyniku przeprowadzonej analizy stwierdził, że godziny pracy 

aptek ogólnodostępnych gwarantują zaspokojenie potrzeb ludności na terenie powiatu 

mińskiego. 

Ad. 15 

Protokół posiedzenia w dniu 26 listopada 2024 r. został przyjęty. 



Ad. 16 
Zamknięcie posiedzenia.   
       

 
 

Starosta – Remigiusz Górniak     

 

Wicestarosta – Urszula Pacyga   

  

Członkowie Zarządu:  Damian Kacprowicz    

 

                                    Piotr Ładno                                          

 

 

 


